## Homework for Level Four Date due: 18/05/2025

الواجب البيتي للمستوى الرابع تاريخ التسليم: ٢٠٢٥/٠٥/١

## (Arabic Language) اللغة العربية

- مراجعة جميع المواضيع التي تمت در استها سابقاً لترسيخ الفهم والاستيعاب.
  - حل التمارين أدناه للتأكد من ترسيخ الاستيعاب للمواضيع المدروسة.
- Reviewing all previously studied topics to reinforce understanding.
- Do the following exercises to verify clear understanding of the learned subjects.

## التمرين الأول: أكتبوا تحت كل كلمة في الجدول أدناه معناها باللغة الأنكليزية:

**Exercise 1:** Write the meaning of each word in the table below in ENGLISH:

الفصول	تتساقط	مِظلة	كثير	الرياح	الكلمة
					Meaning
الربيع	مُعتدل	أغصان	سميكة	الطقس	الكلمة
					Meaning

## التمرين الثانى: أكتبوا التصريف المناسب للأفعال حسب ضمير الفاعل في الجدول التالي:

**Exercise 2**: Complete the table below with the right conjugation of the verbs according to the form of the pronoun:

ھن	أنا	نحن	أنتَ	أنتما	ھو
					يسبځ
					يزورُ
					يأكلُ
					يلعب

التمرين الثالث: أدخلوا الضمائر المذكورة على الجملة في الجدول التالي وغيروا ما يلزم:						
<b>Exercise 3</b> : Use the pronouns below with the sentence on the table and change what						
is needed:						
هُوَ يَكْتُبُ رِسَالَةً إِلَى صندِيقِهِ.	هو					
	نحن					
	هي					
	أنثُما					
9	أنا					
	أنث					
	أنتِ					
التمرين الرابع: أكتبوا أربع جمل مفيدة مستخدمين الصفة والموصوف:						
<b>Exercise 4</b> : Write four meaningful sentences using the adjective and the noun it describes:						
	۲					
	ξ					